
Δυστυχώς η ακατανόητη καθυστέρηση των αρμοδίων της ΓΓΑ για τα προγράμματα ΠΑΓΟ ( 

προγράμματα άθλησης για όλους ) να προχωρήσουν στην έγκριση της προκήρυξης για 8 

μήνες συμβάσεις γυμναστών, κάνουν αδύνατη την λειτουργία των αθλητικών 

προγραμμάτων μας και κατά συνέπεια των αθλητικών μας εγκαταστάσεων. 

Οφείλω ένα μεγάλο ευχαριστώ στους γυμναστές μας που μέχρι και σήμερα προσέφεραν 

εθελοντικά τις υπηρεσίες  τους με μοναδικό σκοπό την πραγματοποίηση των αθλητικών 

προγραμμάτων και μοναδική τους προτεραιότητα τους δημότες μας, ανήλικους και 

ενήλικες. Γίνεται όμως ξεκάθαρα αντιληπτό από όλους μας, ότι στις μέρες που ζούμε, 

κανένας δεν μπορεί να παράγει έργο χωρίς να αμείβεται όσο καλή πρόθεση και να έχει. 

Έχει έρθει η στιγμή να καταλάβουν οι αρμόδιοι ότι οι αθλητικές εγκαταστάσεις χωρίς το 

κατάλληλο και μόνιμο προσωπικό είναι απλά κενοί χώροι. 
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